
V Libochovanech dne 06. května  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Nemám mnoho nových zpráv. Tak snad jenom sem tam nějaká zajímavost. 

  

a/ kniha o naší obci se tiskne 

b/ přihlásili jsme se do soutěže „Vesnice roku 2008“ 

c/ pálení ohňů mělo pouze kladné výsledky, nikdo se nepopálil, nikdo se nepřejedl buřtíků ani steaků, 

nebyl slyšet žádný záporný hlas 

d/ májka stojí na návsi, snad se dočká kácení 

e/ ubytovna přivítala první letošní turisty, byli velice spokojení 

f/ podali jsme žádost o dotaci na dětské hřiště v Řepnici 

g/ zpracováváme žádost o dotaci na stavbu multifunkčního domu na návsi 

h/ zájem o stavbu rodinných domů v obci neochabuje 

i/ z doslechu – zámek holandských majitelů je na prodej (prý) 

j/ vzduch protínají zvuky sekaček, veřejné plochy ošetřuje nová technika, od pondělí nastoupí brigádně 

pracovnice na údržbu zeleně 

k/ objízdná trasa UL – LTM hned tak neskončí, odbor dopravy ústeckého magistrátu  plánuje stavbu 

kruhového objezdu v Sebuzíně, Kraj by měl poskytnout 15mil. dotaci (na to jsem neuvěřitelně zvědavá 

a určitě se všichni budeme těšit), podle zúčastněné zástupkyně Správy a údržby silnic je úsek LT- UL 

v naprostém pořádku, včetně úseku u lomu v Libochovanech, to jen my vidíme nedostatky 

l/ Policie měří rychlost i v Libochovanech, ale nějak nepozoruji zlepšení kázně řidičů, pořád je slyšet 

rychlostní dunění strojů 

m/ blíží se dětský den, jsou objednané dva skákací hrady, těšte se 

n/ kontejnery přes volno v uplynulém týdnu splnily svůj účel, doufám, že je využili všichni, kteří do nich 

měli co odložit; v tomto měsíci bude ještě sběr nebezpečného odpadu, takže sklepy a garáže budou 

čisté 

o/ cyklostezka je opět v nedobrém stavu, musíme ji opravit, 29.5. projede obcí cyklistická kolona, která 

letos projede celou trasu z Drážďan přes Prahu do Vídně a bude vydávat svědectví o stavu stezky a 

možnostech poskytovaných na cestě putujícím turistům 

p/ důstojně jsme se rozloučili se zemřelou paní Drahomírou Pláničkovou, která byla nerozlučně spjata 

s místní základní školou a knihovnou v druhé polovině uplynulého století 

  



Tak to je zatím všechno.  Máte-li další náměty či postřehy, nenechávejte si je pro sebe, na webových 

stránkách je diskuzní kolonka, která čeká právě na Vás. Tak do toho a nenechte se věčně pobízet.   

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


